
Bestyrelsesmøde onsdag d. 22. november 2023 

Deltagere: Knud, Erik, Kai, Henning, Michael, Diana, Bjarme og Stig 

 

Afbud: Lars, Bo og Svend Erik 

 

1. Orientering fra kontoret 

SJ gennemgik medlemsoversigt per dags dato – samt fremskrivning inkl. udmeldte og 

andre statusændringer. Det ser fornuftigt ud med medlemsantal. Kontoret bruger tid 

på medlemsgennemgang, flytning af medlemmer i grupper. Den nye hjemmeside er 

frigivet, og der er en del som skal tilpasses – dette foregår i øjeblikket (så hav 

tålmodighed). Kontoret er også i fuld gang med sponsorarbejdet, og forventer 75% er 

på plads inden årsskiftet.  

 

2. Regnskab pr. 30. oktober 

Som det blev skrevet ud, har vi fået kr. 155.000,- i momskompensation. De falder på 

et tørt sted efter oktober hvor indtægterne har svigtet (greenfee og buggy) og 

uforudsete udgifter er dukket op. Forventer med de kr. 155.000,- at ramme budgettet. 

 

3. Strategimøde 

Bestyrelsen gennemgik kort Handlingslisten fra Strategimødet, og fik vendt evt. 

omkostninger på de enkelte punkter. Alle var enige om at det var et positivt 

Strategimøde med en god stemning. Bestyrelsesmødet i december skal bruge mere 

tid på de enkelte punkter og udarbejde en endelig handlingsplan. 

 

4. ØGR møde 

Erik og Knud har været til ØGR møde med de andre klubbers formænd. Og her blev 

det besluttet at ØGR i 2024 kommer til at koste kr. 1.200,- Samtidig afskaffer man 

aftalen om at spille til reduceret pris ØGR klubberne imellem. 

 

5. Ladestandere/el-aftale 

Skanderborg Golf Klub skifter el-leverandør. Fra d. 1. januar 2024 overgår vi til Aura 

istedet for Norlys. Det giver umiddelbart ingen besparelse, men muligheder for at 

medlemmerne skal støtte klubben ved at tilmelde deres El-abonment til golfklubben – 

mere om dette senere. 



Vi har også haft fat i 2 udbydere af Ladestandere om muligheder for at opsat dette. 

Bestyrelsen  har valgt at udskyde evt. beslutning til foråret, for at være sikker på 

økonomien hænger sammen, og for ikke at lave unødvendige investeringer. 

 

6. Jual-Cup – eller hvad den nu skal hedde 

Lars, Erik og Stig har arbejdet med muligheden for at lave et arrangement/turnering 

til støtte for klubben. Der bliver arbejdet henover vinteren med ideen, som gerne skal 

være klar primo 2024 da matchen er fastsat til junimåned – mere om dette senere. 

 

7. Udvalg 

Husudvalget mangler medlemmer/hjælpere. Der kom kun en respons på mailen fra 

udvalget. Diana og Michael arbejder videre. 

Turneringsudvalget meldte om faldende antal deltagere til deres turneringer. Det blev 

besluttet at der skal sendes et spørgeskema ud som kan give en ide om hvordan vi får 

flere deltagere. 

 

8. Generalforsamling 

Generalforsamlingen bliver torsdag d. 21. marts 2024 kl. 19.00 i klubhuset. 

 

9. Næste møder 

13. december, 24. januar og 21. februar 

 

10. Eventuelt 

Her var ikke noget  


